
Saksprotokoll i hovudutval for samferdsel og mobilitet - 12.11.2019  
 
Mona Høgli (MDG) sette på vegner av MDG, Sp, A, SV og KrF fram slikt forslag: 
 

«Nytt punkt 4 c): 
 
Infrastrukturen på flyplassen blir lagt til rette slik at det er mogleg å ta i bruk elektriske fly på 
kortbanenettet.» 

 
Avrøysting 
 
Prosjektleiar sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Høgli sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Vestland fylkeskommune gjev Sunnhordland lufthamn eit lån på kr. 3.780.000 til opprusting av 

kontrolltårnet, utviding av terminalbygget og nytt brøyteutstyr. Lånet skal finansiere 21 prosent av 
kostnadene med prosjektet. 
 

2. Fylkeskommunen finansierer utlånet ved bruk av investeringsfond. 
 

3. Fylkesrådmannen får fullmakt til å avtale lånevilkåra. 
 

4. Fylkestinget gjev lån med oppmoding om at: 
a. Nytt tårn blir bygd med minimalt av klimaavtrykk, dvs lågast mogleg CO2 utslepp, og med 
miljøvennlige materialar.  
b. Det blir aktivt jobba for at utslepp frå flytrafikken blir redusert, og fylkestinget blir halden orientert om 
dette. 
c.  Infrastrukturen på flyplassen blir lagt til rette slik at det er mogleg å ta i bruk elektriske fly på 
kortbanenettet. 


